



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2324-043

The Arrangement of S.1 and S.2 Young Artist in Residence @ V54 Workshop
有關中一和中二級「藝文創意學」學校專場活動安排

Dear Parents,
各位家長:


To enhance students' abilities in art appreciation and provide them with a richer arts experience, a special workshop will be organised by the Po Leung Kuk Young Artist-in-Residence @ V54 programme for all S.1-2 students. Kindly refer to the table below for details. For enquiries, please contact Ms Tsang Hing Yan at 2604 9762. Thank you.

| | | |
|------------|---|--|
| 日期 Date | 17 January 2024 (Wed) | 1 月 17 日 (三) |
| 地點 Venue | School Hall | 本校禮堂 |
| 時間 Time | 2:50 pm - 4:45 pm | 下午 2 時 50 分至 4 時 45 分 |
| 備註 Remarks | Students should bring (i) their artbook (ii) student handbook (iii) one marker/ball pen | 學生須帶備 (i) 大畫簿 (ii) 學生手冊 (iii) 一支麥克筆/原子筆 |
| | <p>1. Students who are unable to join the activity due to special reasons must submit a parent letter and supporting documents to the school for prior approval by 15 January 2024 (Mon).</p> <p>2. Students who are unable to attend the activity due to illness should submit a leave application to the school with medical certificate within two days. Failure to provide a medical certificate will be considered as truancy.</p> <p>1. 因特殊原因未能出席活動者，須於 2024 年 1 月 15 日 (一) 前提交家長信及證明文件，以獲取學校批准。</p> <p>2. 因病不能參加活動者，須於兩日內向學校提交家長信及醫生證明書。未能遞交醫生證明書者將作曠課論。</p> | |

為提升學生的藝術評賞能力和豐富他們的藝術體驗，本校特安排中一及中二級同學參與由保良局「V54 年青藝術家駐留計劃」主辦的工作坊，詳情可參閱上表。如有查詢，歡迎致電 2604 9762 與曾曉恩老師聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學




Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
18 December 2023 2023 年 12 月 18 日

Reply Slip 回條

I acknowledge the receipt of the captioned circular regarding the "Young Artist in Residence@V54 workshop", and I will urge my child to attend the event punctually.

本人經已知悉 貴校來函有關「藝文創意學」學校專場活動事宜，並會督促敝子女準時出席上述活動。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____

Please put a '✓' in the appropriate box 請於適當 內填上'✓'號